



## Protokoll

### Styrelsemöte Landsbygdsalliansen

**Tid:** tisdag 19 juni kl 18:00-20:00

**Plats:** Knätte

**Närvarande:** Bengt Grindelid-Blidsberg, Gösta Knutsson- Kölingared, Tomas Jacov- Kölingared, Steen-Åke Larsson- Nitta, Gunilla Ideström-Knätte, , Fredrik Gotting- Grönahög, Charlotte H Svensson-NUAB.

#### 1. Mötets öppnande

ordförande Tomas Jacov hälsade välkommen och öppnade mötet.

#### 2. Presentation av Knätte hembygdsförening

Göran Efraimsson berättade och presenterade föreningens arbete och verksamhet.

#### 3. Val av protokolljusterare

Till protokolljusterare valdes Gösta Knutsson

#### 4. Godkännande av dagordning

dagordningen godkändes

#### 5. Reflektion från medlemsmötet fiber och avlopp

Krävs andra och fler kanaler för att nå ut och få fler medlemmar att komma på de möten och arrangemang som hålls. För dåligt antal på mötet i Blidsberg endast 14 deltagare varav 9 var från Landsbygdsalliansens styrelse.

Att annonsera i föreningsguiden kan vara en del men även att alla kontaktansvariga i utvecklingsgrupper sprider inbjudningar vidare i sina nätverk.

#### 6. Ekonomisk rapport

Bengt presenterade att föreningen fått bidraget på 5000kr från Hela Sverige Skall Leva Sjuhärad och att det skall vara redovisat i slutet av året.

## **7. Kostnadskrävande projekt/bidragskriterier**

Den kostnadskrävande projektansökan från Stora och Lilla Björkens fiskevårdsförening som tidigare inkommit via Norra Åhs kultur och intresseförening som vi krävt kompletteringar på har inkommit med dessa. Ett bidrag på 28 689 kr för att införskaffa hjärtstartare, frostvakter och skåp samt utbildning för invånarna i området. Med inkomna kompletteringar och tillagt ägarskap av projektet så beslutade styrelsen i samråd med landsbygdsutvecklaren att ge bifall till bidraget.

Ytterligare en ansökan har inkommit från Gällstad och Co, styrelsen ställer sig positiv till projektet som syftar till informationstavlor för företag och föreningar samt infartsskyltar/reklamskyltar för området. Men då ansökan ej är fullständig så begär Charlotte in mer uppgifter och ansökan tas upp på nästa möte.

## **8. Höstens möten**

Nytt medlemsmöte i sep-okt med temat vägnät och belysning. Önskade deltagare från kommunen är Mats Kindlund och Andreas Ekman, vi bör också försöka få med någon representant från Trafikverket.

Lotta frågar Mats och Andreas om deltagande och sätter datum för mötet samt försöker kontakta Trafikverket.

Nästa styrelsemöte blir 27 augusti kl **17,00** på NUAB. Obs ny tid!

## **9. Övriga frågor**

- Lotta frågade om någon vill följa med på projektredovisning av Södra Säms kostnadskrävande projekt, skickar ut inbjudan när det är aktuellt.
- Fredrik lyfte ärendet om att styrelsen inte fått svar på medborgarförslaget ang Fiberplan som skickades förra året och åtog sig att kontakta UEAB för att höra om de har något svar.

## **10. Mötets avslutande**

Ordförande tackar och avslutar mötet

---

Ordförande Tomas Jacov

---

Sekreterare Charlotte H Svensson

---

Justerare Gösta Knutsson